

偉大的奇蹟

Moderato

(重句) 上主 向 我 們 行 了 偉 大 的 奇 蹟，

The first system of the musical score is in 5/4 time with a key signature of one sharp (F#). It features a vocal line and a piano accompaniment. The piano part includes a first ending bracketed with a '1'.

我 們 的 確、 的 確 滿 心 歡 喜。

The second system continues the vocal and piano parts. The piano part includes a fourth ending bracketed with a '4'.

Recitativo legato

1 上 主 帶 領 俘 虜 回 到 熙 雍， 我 們 覺 得 仿 佛 是 在 夢 中；

The third system is marked 'Recitativo legato' and includes a first ending bracketed with a '1'. The piano part includes a seventh ending bracketed with a '7'.

那 時， 我 們 笑 口 盈 盈， 引 吭 高 歌。 (重句)

The fourth system continues the vocal and piano parts. The piano part includes a tenth ending bracketed with a '10'.

2 那時，外邦異民都讚嘆不已；上主向他們行了何等奇事！上主

向我們行了偉大的奇蹟，我們的確滿心歡喜。(重句)

3 上主！求祢轉變我們的命運！就像乃革布有流水的灌溉。

那含淚播種的人，必含笑獲享收成。(重句)

4 他們 邊行 邊 哭， 出去 播種 耕耘；

他們 載欣 載 奔， 回來 背著 禾 網。 (接下)

(重句) 上主 向 我們 行了 偉大 的 奇 蹟，

我們 的 確、 的確 滿心 歡 喜。

詞：詠 126:1-6 (四旬期第五主日丙年答唱詠)
 曲：何瑞雄 (Aug MMXII Union City - USA)